
Radni apelują o dodatkowe konsultacje w sprawie S7
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Do Kancelarii Rady Miasta Krakowa wpłynął projekt rezolucji Klubu Radnych „Przyjazny Kraków” w

sprawie przeprowadzenia dodatkowych konsultacji dotyczących budowy odcinka drogi ekspresowej S7

Kraków-Myślenice.

Rezolucja skierowana jest do Ministra Infrastruktury Andrzeja Adamczyka oraz Generalnej

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Radni apelują o przeprowadzenie dodatkowych konsultacji

w sprawie budowy odcinka drogi ekspresowej S7 Kraków-Myślenice. - Biorąc pod uwagę liczne

zgłoszenia mieszkańców w sprawie sposobu przeprowadzenia konsultacji oraz sprzeciw

mieszkańców wobec zaproponowanych wariantów budowy odcinka drogi ekspresowej S7

Kraków - Myślenice wyrażony w petycji wydaje się, że sprawa budząca tak wiele emocji wśród

krakowian zasługuje na szczególne procedury konsultacyjne – piszą radni w projekcie rezolucji.
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